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حساس ترين ديدار مرحله يك هشتم نهايي رقابت هاي ليگ قهرمانان اروپا 
را بار سلونا و منچستر سيتي بر گزار مي كنند.  ديگر ديدار بزرگ اين مرحله را 
پاري سن ژرمن و چلسي بر گزار مي كنند؛  ديداري انتقامي كه ياد آور بازي 

دو تيم در فصل قبل و حذف چلسي است. 
قرعه كشي مرحله يك هشتم نهايي رقابت هاي ليگ قهرمانان اروپا عصر 
ديروز در نيون سوئيس بر گزار شد و طي آن 16 تيم راه يافته به اين مرحله 
حريفان خود را شناختند. نكته جالب توجه اين قرعه كشي، قرعه مناسب 
تيم هاي رئال مادريد و بايرن مونيخ در برابر قرعه هاي سخت بار سا و چلسي 
بود.  در بازي هاي اين مرحله كه به صورت رفت و بر گشت براي مشخص 
شدن هشت تيم مرحله يك چهارم انجام مي شود، پاري سن ژرمن فرانسه 
به مصاف چلس��ي مي رود. دو تيم فصل قبل نيز برابر ه��م قرار گرفتند 
كه بر تري PSG حكم به حذف چلس��ي داد. حالا مورينيو و شاگردانش 
اين ش��انس را دارند تا هم انتقام فصل قبل را از فرانسوي ها بگيرند و هم 

خط و نشاني جدي براي ساير رقبا بكشند. 
منچستر سيتي و بار س��ا ديگر بازي بزرگ اين مرحله را بر گزار مي كنند. 
 سيتي حال و روز چندان مساعدي ندارد. ش��اگردان پيگيريني حتي تا 
آستانه حذف از مرحله گروهي نيز پيش رفتند اما در نهايت صعود كردند تا 
در اين مرحله بازي سختي برابر يكي از مدعيان جدي  قهرماني يعني بار سا 
داشته باشند، هر چند حال و روز اين روز هاي مردان انريكه نيز زياد جالب 
توجه نيست و بار سا با روز هاي اوجش فاصله زيادي دارد اما به هر حال ديدار 

دو تيم حساس ترين  بازي اين مرحله است. 
بر خلاف قرعه سخت اين چهار تيم، رئال مادريد و بايرن مونيخ رقباي تقريباً 
آساني را پيش رو دارند، هر چند در فوتبال هيچ چيز قابل پيش بيني نيست 
اما بي ترديد شالكه نمي تواند حريف دست و پا گيري براي رئال مادريد باشد؛ 
رئالي كه صدر نشين اسپانياست و با اقتدار و امتياز كامل مرحله مقدماتي 
پا به اين ميدان مي گ��ذارد. بايرن مونيخ نيز در دي��دار رفت اين مرحله به 
مصاف شاختار دونتسك اوكراين مي رود؛ ديداري كه به نظر نمي رسد براي 
مردان پپ گوارديولا چندان دشوار باشد. به نظر مي رسد مي توان بايرن و 
رئال را از همين حالا تيم هاي صعود كننده قلمداد كرد. مگر آنكه فوتبال 
باز هم همه علاقه مندانش را غافلگير كند.  اما صدر نشين فوتبال ايتاليا در 
روز هايي كه به سختي پيروز مي شود بايد به مصاف تيم متفاوت يور گن 
كلوپ برود. يوونتوس با شرايط اول فصل كمي فاصله گرفته و دور تموند 
نيز كوچك ترين نشاني از آن تيم كوبنده و پر تحرك دو فصل قبل ندارد. 
دورتموندي ها حتي در اين فصل ته نشيني جدول بوندس ليگا را هم تجربه 
كردند، بنابر اين كار سختي مقابل يووه دارند. البته نبايد فراموش كرد كه 
ش��اگردان كلوپ بازي هاي متفاوتي در ليگ قهرمانان از خود به نمايش 

گذاشتند و مي توانند مردان آلگري را با خطر رو به رو كنند. 

آتلتيكو مادريد نايب قهرمان فصل قبل نيز بايد به مصاف باير  لور كوزن برود 
تا مثل همشهري خود رئال براي صعود به مرحله بعد يك آلماني را رو در 
رو داشته باشد. بايد ديد دو تيم كه با شرايط يكسان پا به ميدان مي گذارند 
چگونه از پس اين بازي بزرگ بر مي آيند. مهم تر اينكه آيا اين اسپانيايي ها 
هستند كه آنها را از گردونه خارج مي كنند يا اينكه فوتبال آلمان قدرت خود 

را به رخ ماتادور ها مي كشد. 
آرسنال و موناكو هم پس از چلسي و پاري سن ژرمن دومين ديدار انگليسي - 
فرانسوي اين مرحله را بر گزار مي كنند، با اين تفاوت كه بر خلاف نبرد هاي 
اسپانيايي  و آلماني اينجا به نظر مي رسد قدرت انگليسي ها بر تر از فرانسوي ها 
باشد. آرسنال با ونگر شرايط خوبي در ليگ قهرمانان دارد و مي تواند از پس 
موناكو بر آيد تا اگر چلسي هم موفق از ميدان پاريس بيرون آمد انگليسي ها 
نسخه فرانسوي ها را پيچيده باشند.  در آخرين بازي اين مرحله هم دو تيم 
بازل سوئيس و پور تو پر تغال برابر هم قرار مي گيرند، ديداري كه به احتمال 

زياد برنده آن اولين تيم حذف شده مرحله يك چهارم نهايي خواهد بود.
   انريكه: سيتي بدترين قرعه ممكن بود

لوئيس انريكه درباره بازي حساس مقابل سيتي در يك هشتم ليگ قهرمانان 
گفت: شايد سخت ترين حريفي است كه مي توانستيم به آن برخورد كنيم. 
سيتي يكي از مدعيان قهرماني است و بايد به خوبي آنها را آناليز كنيم. البته 
اين بازي در فوريه برگزار مي ش��ود و بايد ديد ك��ه در آن زمان، دو تيم چه 
شرايطي دارند. تا آن موقع خيلي چيزها تغيير خواهد كرد. ببينيم چه اتفاقي 
خواهد افتاد، اما به طور حتم بازي متعادلي خواهد بود. سيتي مجموعه اي از 
بهترين بازيكنان را در اختيار دارد و در اين فصل، قدرتمندتر نيز شده است. 

  نوير: شاختار غريبه بزرگ ليگ قهرمانان اروپا است
مانوئل نوير بعد از آنكه باواريايي ها با ش��اختار دونتس��ك در مرحله يك 
هشتم نهايي ليگ قهرمانان اروپا مواجه شدند، اظهار داشت:شاختار تيم 
غريبه بزرگي است كه به يك هشتم نهايي ليگ قهرمانان اروپا راه يافته و 
من ش��خصاً مقابلش تجربه بازي ندارم. آماده  سازي براي اين مصاف كار 
راحتي نخواهد بود، اما مربي ما ب��ا كادر آناليزور خود تمام اطلاعات لازم 

را به ما خواهند داد. 
  آلگري: بايد انتقام فينال سال ۹۷ را از دورتموند بگيريم 

اس��يميليانو آلگري به عنوان مربي يوونتوس وقتي متوجه ش��د حريف 
اين مرحله شاگردانش بورس��يادورتموند است كه سال 1997 در فينال 
توريني ها را سه بر يك شكست داد، اظهارداشت: به نظرم بورسيادورتموند 
قرعه  سنگيني است؛ اما گذر از آن غيرممكن نيست. بايد براي شكست 

دادن اين حريف آلماني فينال سال 97 را به ياد بياوريم.

ماجراي جنجال��ي كارت ه��اي معافيت جعلي 
فوتباليست ها همچنان ادامه دارد و كارلوس كرش 
همچنان به دنبال راهي اس��ت تا از ملي پوشان 
سرباز كه داراي كارت هاي معافيت جعلي هستند 
در جام ملت ها استفاده كند، او به رغم صحبت هاي 
صريح مسئولان ستاد نيروهاي مسلح درباره اينكه 
به اين بازيكنان به دليل تخلفي كه انجام داده اند 
مجوز بازي داده نمي شود و بايد محاكمه شوند، 
يك شنبه شب پس از ورود تيم ملي به فرودگاه 
ژوهانس��بورگ براي برپايي اردوي تيم ملي بار 
ديگر خواسته اش را تكرار كرد و گفت از مسئولان 
عاجزانه خواهش مي كند تا مش��كلات برخي از 
بازيكنان را حل كنند. البته درخواست سرمربي 
پرتغالي با واكنش ستاد كل نيروهاي مسلح روبه رو 
شد و س��ردار كمالي عنوان كرد برخورد با رافت 
اسلامي ش��امل اين متخلفان نمي شود و كرش 
بايد قيد اين بازيكن��ان را بزند. اين موضع گيري 
صريح در حالي اس��ت كه كفاشيان ديروز عنوان 
كرد همچنان به دنبال جلسه با مسئولان مرتبط 

براي حل اين مشكل است. 
    

كارلوس كرش در آخري��ن كنفرانس مطبوعاتي 
پيش از پرواز به آفريقاي جنوبي نشان داد كه هنوز 

متوجه عمق تخلفي كه ملي پوشان سرباز انجام 
داده اند نشده و به همين خاطر پيشنهاد داد تا اين 
بازيكنان ابتدا همراه تيم مل��ي در جام ملت هاي 
آسيا به ميدان بروند و بعد از آن به خدمت سربازي 
اعزام ش��وند! مهرداد پولادي و سروش رفيعي دو 
ملي پوشي هس��تند كه كرش با توجه به جنجال 
كارت هاي معافيت جعلي نمي تواند از آنها استفاده 
كند و بارها در مصاحبه هايش از مسئولان خواسته 
تا با تشكيل جلسه اي راه حلي براي بيرون رفتن از 
اين وضعيت پيدا كنند و مجوزي براي اين بازيكنان 
صادر شود، درخواستي كه البته با جواب قاطعانه 

ستاد كل نيروهاي مسلح روبه رو شده است. 
با اين وجود به نظر مي رس��د كرش دس��ت بردار 
نيست. او يك شنبه شب پس از ورود كاروان تيم 
ملي به آفريقاي جنوب��ي، در گفت وگو با خبرنگار 
صداوسيما اين بار از مسئولان عاجزانه خواست تا 
مشكل اين بازيكنان را حل كنند:» از همه مسئولان 
و مقامات كشور ايران عاجزانه خواهش مي كنم تا 
مش��كلات برخي بازيكنان را حل كنند تا بتوانيم 
اين اردو را با تركيب كامل اعلام شده قبلي پشت 
سر بگذاريم تا در نهايت با يك آمادگي كامل براي 
حضور موفق در جام ملت هاي آسيا 2015 استراليا 
به اين كشور سفر كنيم.« او معتقد است بازيكنانش 

در جام ملت ها هم سربازان ايران هستند و با توجه 
به نياز فوتبال ملي ايران بهتر اس��ت اين بازيكنان 
خدمت خود به كشور را از اين رويداد سرنوشت ساز 
آغاز كنند. س��رمربي تيم ملي يك پي��ام در مورد 
بازيكنان س��رباز دارد و آن هم اين است:» من هم 
موافقم كه آنها بايد به سربازي بروند اما بگذاريد آنها 

خدمت به كشور را از تيم ملي آغاز كنند.« 
    

البته همان طور كه پيش بيني مي ش��د واكنش 
سردار كمالي جانشين اداره منابع انساني ستاد كل 
نيروهاي مسلح مانند قبل قاطع بود و او ديروز بار 
ديگر اعلام كرد براي احترام گذاشتن به خواسته 
اف��كار عمومي، به فوتباليس��ت هايي كه مدارك 
كارت پايان خدمت شان را جعل كرده اند، به هيچ 
عنوان اجازه بازي داده نخواهد شد. سردار كمالي 
به فارس گف��ت:» در رابطه با اف��رادي كه تخلف 
كردند و كارت معافيت جعل��ي گرفتند وقتي به 
افكار عمومي رجوع كرديم آنها به شدت خواهان 
مجازات اين بازيكنان هس��تند و انتظار دارند كه 
تبعيضي به وجود نيايد و مانن��د مردم عادي كه 
تخلف مي كنند آنها هم بايد پاس��خگو باشند، به 
همين دليل به مسئولان فدراسيون اعلام كرديم 
كه به هيچ وجه آنها را به تيم ملي دعوت نكنند.« 

جانشين اداره منابع انس��اني ستاد كل نيروهاي 
مسلح ادامه داد:» به نظر من كرش سرمربي تيم 
ملي در جريان تخلف اين بازيكنان نيست كه اگر 
بود اينگونه صحبت نمي كرد. به نظر من او هنوز در 
اين رابطه از سوي مسئولان فدراسيون فوتبال به 
خوبي توجيه نشده است. به نظر من او فكر مي كند 
اين بازيكنان تنها مشكل سربازي و خروج از كشور 
دارند در حالي كه اصلًا اين طور نيس��ت. چه بسا 
ما در تمامي رده هاي ملي و در تمامي رش��ته ها 
با بازيكناني كه مشكل س��ربازي داشتند كمال 
همكاري را داشته و داريم اما در مورد متخلفين 
رأفت اسلامي معنا ندارد.« سردار كمالي در پايان 
با توصيه به مس��ئولان ذي ربط در اين خصوص 
تأكيد كرد:» بايد به نظر افكار عمومي توجه كنند. 
مردم از مجازات و تنبيه اينگونه بازيكنان استقبال 
مي كنند و اصلًا دوست ندارند كه آنها در تيم ملي 
بازي كنند. انتظار ما اين است كه مراجع قضايي با 
افرادي كه در اين قضايا از جمله مديرعامل برخي 
باشگاه ها، مربيان و دلال ها دست دارند به شدت 

برخورد شود.« 
    

با وج��ود واكنش صريح مس��ئولان س��تاد كل 
نيروهاي مس��لح، به نظر مي رسد علاوه بر كرش، 
مديران فدراسيون فوتبال هم بر خلاف خواسته 
افكارعمومي همچنان در ح��ال تلاش براي پيدا 
كردن راه فراري براي اين ملي پوشان و صادر شدن 
مجوز بازي شان هس��تند تا اين فوتباليست هاي 
متخلف با پيراهن تيم ملي در جام ملت ها به ميدان 
بروند. هر چند تلاش هايشان به نتيجه نرسيده و 
آنها به در بسته خورده اند. رئيس فدراسيون فوتبال 
ديروز گفت:» با رفيعي صحبت كردم اما قرار شد تا 
با مسئولان نظام وظيفه صحبت هاي لازم را انجام 
دهيم تا در آئين نامه جديد خود تخفيف هاي لازم 
را به بازيكنان سرباز بدهند و ما اين تقاضا را از آنها 
داريم.«  كفاش��يان در خصوص تقاضاي عاجزانه 
كرش از مقامات كشور ايران براي همكاري با تيم 
ملي هم گفت:» 10 بار اين موضوع را پيگيري كردم 
اما در هر صورت ما تابع قوانين كشور و نظام وظيفه 
هم هستيم. در حال حاضر هم پس از بازگشت به 
فدراسيون قرار اس��ت پيگيري هاي لازم را انجام 

دهم تا ببينم آخرين وضعيت چه خواهد شد.« 
مه��دي محمد نبي دبي��ركل فدراس��يون هم در 
خصوص بازيكناني كه با مشكلاتي مواجه هستند، 
ديروز گف��ت: »طبق قان��ون رفت��ار مي كنيم. در 
خصوص رفيعي و تمام بازيكناني هم كه با مشكل 
او روبه رو هستند به يك شكل برخورد مي كنيم. در 
مورد مسئله رفيعي هم كفاشيان چند بار با مسئولان 
نظام وظيفه صحبت كرده تا در اين بخش بهترين 

تصميم را كه به سود تيم ملي باشد بگيريم.« 
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سربازفراري،سربازتيمملينميشود
موضع گيري قاطعانه ستاد كل نيروهاي مسلح برابر درخواست سرمربي تيم ملي فوتبال

قرعه سخت براي بار سا و چلسي
رئال و بايرن نفس راحت كشيدند

شيوا نوروزي

اوضاع تغيير نكند مي روم!
اوضاع نابسامان پرسپوليس كار را به جايي رسانده كه هر روز يكي ساز جدايي 
كوك مي كنند. حتي درخشاني كه چندي پيش در رختكن از بازيكنان خواهش 
مي كرد خوب بازي كنند تا جدايي اش از پرسپوليس آبرومندانه باشد 
و بعد از برد دربي تصور مي كرد تمام فتوحات باشگاه را به نام 
خود زده، حالا تهديد ب��ه جدايي مي كند!او در حالي 
حرف از رفتن مي زند كه زمان��ي كه قرار بود جاي 
دايي را بگيرد همه مش��كلات را مي دانست، اما 
حالا همان مشكلات را بهانه كرده براي جدايي از 
پرسپوليس:»هركسي آستانه تحملي دارد. ضمن 
اينكه آبرو و اعتبارم را بيش از هر چيزي دوست دارم. اگر اين 
روند ادامه داشته باشد و تا چند روز ديگر نتوانيم بازيكنان 
مدنظرمان براي نيم فصل دوم را در اختيار بگيريم قطعاً از 
سمتم كناره گيري مي كنم.«البته به نظر مي رسد درخشان با 
دست پس مي زند و با پا پيش مي كشد وقتي در مقابل شنيده 
هايي در خصوص بركن��اري اش مي گويد:»اين فقط رايزني 
دوستان اس��ت و صحت ندارد، فقط مديرعامل مي تواند مرا 
بركنار كند كه فعلاً حرفي نزد، ضمن اينكه سياسي قبل از هر 

بازي تماس مي گيرد و از من حمايت مي كند.«

شگفت زده شدم
جدايي كرانچار از سپاهان بسيار عجيب بود؛ مسئله اي كه البته هرگز 
واضح به آن پرداخته نش��د. اما عجيب تر از آن، ماجراي كرانچار با تيم 

ملي اميد بود. در حالي كه با مذاكرات كاشاني همه چيز تمام 
شده به نظر مي رسيد، ناگهان دلايلي خاص، مانع از نشستن 
كرانچار روي نيمكت تيم ملي اميد شد؛ مسئله اي كه البته 

بسياري معتقدند نوعي تصويه حساب با كاشاني بود كه 
تركش هاي آن به كرانچار خورد. دليل عدم موافقت با 
اين مربي براي نشستن روي نيمكت تيم ملي اميد، 
از س��وي يكي از اعضاي كميس��يون تأييد مربيان 

خارجي دائم الخمر بودن اين مربي بود. مس��ئله اي كه 
كرانچار صراحتاً اعلام مي كند از شنيدن آن متعجب 
است. البته او مصرف مش��روبات الكلي را رد نمي كند: 
»فكر مي كنم اين يك تف��اوت فرهنگي بوده. خيلي از 

مربيان اروپايي چنين شرايطي دارند. من مربي حرفه اي 
هستم و وارد چنين مسائلي نمي شوم. خيلي از مربيان نيز 
شبيه من هستند.« اما اينكه او دائم الخمر است و در رختكن 
س��پاهان هم از مش��روبات الكلي اس��تفاده مي كرده، او را 

به شدت شگفت زده كرده است!
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آينده مبهم پرسپوليس 
اوضاع اصلًا به نفع پرس��پوليس نيس��ت. اين تيم نه مديرعامل دارد و 
نه برنامه اي براي تقويت تيم براي نيم فصل دوم. بازيكنان مس��تاصل 
هستند و سرمربي حرف از رفتن زده. حال هواداران مانده اند و يك تيمي 

كه هيچ اميدي به آينده اش نيست. 
خيلي نبايد تعجب كرد. باشگاهي كه در عرض چند ماه سه مديرعامل و 
يك سرپرست را با تفكرات مختلف به خود ديده چگونه مي تواند اوضاع 
خوبي داشته باشد! رحيمي كه پس از رفتن رويانيان آمد خيلي ها فكر 
كردند تمام مشكلات و حاشيه هاي قرمزها به حداقل مي رسد. منتها 
همان طور كه پيش بيني مي شد دست هاي پشت پرده اجازه بازسازي 
پرس��پوليس را به مدير اصفهاني ندادند. تومار رحيمي را پيچيدند تا 
منتقمي حكم سرپرستي بگيرد؛ حكمي كه ظاهراً به اسم او و در عمل به 
نام اسپانسر زده شد. مشكلات روز به روز بيشتر شد تا جايي كه هيئت 
مديره رأي به مديرعاملي كسي داد كه در مصاحبه هايش براي تصدي 
اين پست بي ميل نشان مي داد. با آمدن سياسي نه تنها از بار مشكلات 
قرمزها كاسته نش��د، بلكه بعد از گذش��ت 10 روز آقاي مديرعامل با 

دستبند راهي اوين شد. 
اين فقط گوش��ه اي از دغدغه هاي اي��ن روزهاي سرخپوش��ان بود. از 
نابساماني هاي مديريتي كه بگذريم به بحث فني مي رسيم؛ بحثي كه 
اگر هرچه زودتر به آن توجه نش��ود و تلاش��ي براي حل مشكلات اين 
بخش صورت نگيرد، لطمه اي جبران ناپذير به آبروي پرس��پوليس و 
فوتبال ايران زده خواهد شد. ثمره يارگيري ضعيف سرخپوشان در فصل 
نقل و انتقالات در نيم فصل اول ليگ به وضوح ديده شد. نتايج ضعيف 
و نا اميد كننده اين تيم اگرچه صداي اعتراض هواداران را بارها و بارها 
درآورده اما تا به امروز حرك��ت جدي براي برطرف كردن اين ضعف ها 
نشده اس��ت. بيش��تر بازيكناني كه در تركيب اصلي پرسپوليس قرار 
مي گيرند به هيچ وجه درحد و اندازه هاي نام اين تيم نيستند و قرمزها 

در تمامي خطوط نيازمند بازيكن جديد هستند. 
از طرفي قرعه كش��ي ليگ قهرمانان آسيا انجام شده و حالا رقيب هاي 
تيم هاي ايراني هم مشخص ش��ده اند. حال آنكه پرسپوليس در گروه 
مرگ قرار گرفته و فقط دو ماه تا شروع بازي ها زمان دارد، زماني كه به 
سرعت مي گذرد و تغييري در روند تيم به چشم نمي خورد. همگروهان 
عرب بدون شك بيشترين استفاده را از ضعف هاي پرشمار پرسپوليس 
مي كنند. تمامي موارد ذكر شده را همه مي دانند، از سرمربي گرفته تا 
بازيكنان ولي در آشفته بازار كنوني همه دست روي دست گذاشته اند و 

منتظر آينده هستند، آينده اي مبهم كه هيچ اميدي به آن نيست. 
حميد درخشان كه روزي براي نشستن روي نيمكت تيم محبوبش سرو 
دست مي شكست حالا تهديد به رفتن كرده. اين بار با شرايط فعلي بايد 
حق را به سرمربي داد. درخشان حالا كه فهميده چه مسئوليت سنگين و 
دشواري را پذيرفته و مي خواهد بازيكنان مورد نظرش را به خدمت بگيرد 
دستش بس��ته اس��ت. نه مي تواند بازيكن بخرد و نه مي داند به بازيكنان 
ناراضي چه جوابي بدهد. از يك س��و انتقاد هواداران و رسانه ها را تحمل 
مي كند و از سوي ديگر هم نگران آينده كاري خود است. به علاوه اينكه 
ليگ قهرمانان هم به دغدغه هايش اضافه ش��ده. ب��ا ادامه بلاتكليفي ها 
احتمالا بايد منتظر تغييرات دوباره اي در اين باش��گاه پرطرفدار باشيم. 
ديروز يكي از بازيكنان در مصاحبه اي كنايه آميز گفته بود » فقط پزشك 
و ماساژور پرسپوليس در دسترس هس��تند«. در چنين اوضاعي چطور 
مي توان از درخش��ان انتظار داش��ت كه بازيكنانش را بدون حاش��يه در 
تعطيلات نيم فصل جمع و جور كند. فوتباليست هاي ايراني در عادي ترين 
شرايط مس��تعد ياغي گري هس��تند حال چه برس��د به اينكه باشگاهي 
مديرعاملش زنداني و سرمربي اش حرف از كناره گيري بزند. اعضاي هيئت 

مديره هم كه با كوچك ترين اتفاق خودشان را كنار مي كشند. 
درست است كه تعطيلي طولاني مدت ليگ برتر صداي همه را درآورده 
اما بايد اذعان كرد كه پرس��پوليس از اين تعطيلي بيش��ترين سود را 
مي برد. ش��ايد تا زمان آغاز ني��م فصل دوم سرخپوش��ان از برزخ خود 

ساخته رهايي يافتند. 

لابي ژاپني ها سد راه المپيكي شدن واليبال ايران
قهرمان جام ملت هاي آسيا، به طور مستقيم به المپيك صعود مي كند. 
همين مسئله كافي اس��ت تا ميزباني اين رقابت ها براي ايران اهميت 
بالايي داشته باشد. موضوع زماني مهم مي ش��ود كه شنيده ها حاكي 
از آن اس��ت كه ژاپن به عنوان يكي از اسپانس��رهاي اصلي فدراسيون 
جهاني واليبال فش��ارهاي زيادي به FIVB وارد كرده تا تيم قهرمان 
جام ملت هاي 2015 تهران مس��تقيما به المپيك 2016 ريودوژانيرو 
صعود نكند و توكيو تعيي��ن كننده تيم صعود كننده از قاره آس��يا به 

المپيك 2016 باشد. 
ژاپني ها كه س��ال هاي اخير ميزبان ثابت مس��ابقات انتخابي المپيك 
بودند، مدعي هستند عادلانه ترين مسير براي حضور يك تيم آسيايي 
در المپيك اين است كه بهترين تيم آسيايي مسابقات انتخابي المپيك 
كه سال آينده در توكيو برگزار مي شود براي اين رقابت ها برگزيده شود 
اين در حالي است كه فدراسيون جهاني واليبال پيش تر در نامه اي به 
كميته بين المللي المپيك پيشنهاد كرده بود كه قهرمان قاره ها به طور 

مستقيم راهي المپيك خواهد شد. 
اما حالا با ش��رايط پيش آمده نمي توان مطمئن ب��ود كه ميزباني جام 
ملت هاي آس��يا و قهرماني احتمالي در اين مس��ابقات، تيم ايران را به 
المپيك خواهد برد. چراكه ممكن اس��ت لابي ژاپني ها روش��ن شدن 
تكليف تيم منتخب براي حضور در المپيك 2016 را به توكيو بكشاند.

البته مسئولان فدراسيون ايران پافش��اري هاي زيادي بر اين دارند كه 
تيم قهرمان جام ملت ها بايد مستقيما راهي ريودوژانيرو شود و در اين 
باره نامه اعتراضي خود را نيز به مقر FIVB ارسال كرده اند. اما اينكه 
فدراسيون جهاني واليبال و كميته ملي المپيك سرانجام چه فرمولي 
را براي حضور نماينده آسيا در المپيك 2016 مد نظر قرار خواهند داد 

هنوز مشخص نيست. 

  چـهـره ها /دنيا حيدري

مشكل ورزش عدم شفاف سازي مالي است
يكي از بزرگ ترين معضلات ورزش از نظر وزير ورزش و جوانان، عدم شفافيت مالي است كه فساد در 
ورزش را باعث شده است:» يك سال است تلاش كرده ايم درخصوص روابط اداري، اجرايي، قوانين و 
مسائل مالي شفاف عمل كنيم. ولو اينكه بگويند استقلال فدراسيون رعايت نشده است. هرجا دولت 
يك ريال كمك كند تمام دس��تگاه هاي ناظر چ��ون قوه قضائيه، مقننه، اصل 90، ديوان محاس��بات 
اداري، بازرس��ي و وزارت ورزش مي توانند ورود و بازرسي كنند. بسياري از 
فدراسيون ها اما پولي را كه وارد مي شود ثبت نمي كنند. يعني پول ها 
بدون ثبت شدن، هزينه مي شده و ان ش��اءالله در ارتباط با ورزش 
هزينه شده اما موظف هستند كه تمام اين موارد و پول ها را ثبت 
كنند. فدراسيون بايد اعلام كند چقدر از اسپانسر گرفته است و 
چقدر دولت كمك كرده است. بايد اعلام كند اين پول ها چطور 
هزينه شده است. درباره هزينه كردن هم حق ندارند بي دليل پول ها 
را خرج كنند. حسابرس ها موظف به پاسخ دادن هستند. چراكه عدم 

شفافيت مالي و پاسخگو نبودن مهم ترين مشكل ورزش است.«

چه كسي گفته من تيم اميد را تمرين مي دهم؟!
تيم اميد همچنان بلاتكليف است. قرار بود صبح روز گذشته، در جلسه كميته فني سرمربي اين تيم 
مشخص ش��ود اما باز هم اين اتفاق رخ نداد و گفته مي شود اعضا در مورد موضوعات مختلف صحبت 

كرده اند اما تصميمي براي انتخاب س��رمربي اميد گرفته نشده است. با توجه به عدم 
انتخاب سرمربي تيم اميد، گفته مي شد قرار است افاضلي تيم را تمرين دهد. شايد 
چون او پيشتر وظيفه تمرين دادن تيم اميد در قطر را نيز به عهده داشت اين شايعه 
برسر زبان ها افتاده بود. اما افاضلي، عضو كميته فني اين مسئله را به شدت تكذيب 

مي كند:»چه كسي گفته است كه من تيم ملي را تمرين مي دهم. من اين 
موضوع را در قطر تقبل كردم و حالا هركسي كه چنين حرفي زده خودش 
بيايد و تيم ملي را تمرين بدهد.«موضع گيري شديد افاضلي برابر تمرين 
دادن تيم اميد نش��ان مي دهد اوضاع بدتر از آن چيزي است كه تصور 
مي شد. آنقدر كه حالا حتي اعضاي كميته فني نيز همه براي شنيدن 
پاسخي قانع كننده به سوي آيت اللهي پاس مي دهند. هرچند كه او هم 

پاسخي ندارد براي معضل اين روزهاي تيم اميد! 

فريدون حسن

سعيد احمديان
   گزارش

نقره ژيمناست ايران در جايزه بزرگ ژاپن 
مسابقه هاي قهرماني جايزه بزرگ 
ژيمناستيك با حضور قهرمانان برتر 
دنيا به صورت تك وس��يله در ژاپن 
برگزار شد. در اين مسابقه ها هادي 
خناري نژاد تنها نماينده ايران  موفق 
شد در وسيله دارحلقه به مدال نقره 
دس��ت پيدا كن��د. اين مس��ابقه ها 
آخرين رقابت هاي ژيمناستيك در سال 2014 بود كه خناري نژاد 
با شركت در اين مس��ابقه ها به دنبال ارتقاي رنكينگ خود براي 

كسب سهميه المپيك 2016 است. 

روزهاي پراسترسي را مي گذرانم 
مريم طوسي با ابراز ناراحتي از وضعيت 
آماده سازي خود گفت: مشكل اصلي 
من نبود مربي است و هنوز تكليف من 
مشخص نش��ده كه قرار است با چه 
مربي كار كنم. فصل پاييز و زمستان در 
حال اتمام است و من هنوز تمريناتم 
را با مربي آغاز نكردم. سه ماه گذشته و 
بهمن ماه هم مسابقه دارم. خرداد ماه بايد در مسابقات قهرماني آسيا 
شركت كنيم، واقعا نمي دانم بايد چه كاري انجام بدهم. اين روزهامن با 

استرس از خواب بيدار مي شوم و روزم را سپري مي كنم. 

نوروزي: قطعاً در جام جهاني شركت نمي كنم 
قهرمان المپيك لن��دن كه به دليل 
مصدومي��ت در مس��ابقات جهاني 
ازبكس��تان، در بازي هاي آس��يايي 
ش��ركت نكرد، تأكيد كرد كه قطعا 
در رقابت هاي جام جهاني تهران نيز 
روي تشك نمي رود. اميد نوروزي كه 
اين روزها در اردوي تيم ملي تمرين 
مي كند، اظهار داشت: پزشكان اعلام كردند بايد حداقل تا دو، سه 
ماه ديگر استراحت كنم. مهم ترين هدف من حضور در مسابقه هاي 

جهاني امريكا و كسب سهميه حضور در المپيك است.

كنفدراسيون وزنه برداري آسيا ليست نفراتي را كه در كميته هاي 
مختلف اين كنفدراسيون كانديدا شده اند اعلام كرد. 

قرار است مجمع انتخاباتي كنفدراسيون وزنه بر داري آسيا 15 دي در دوحه 
قطر برگزار  شود و از ايران علي مرادي و حسين رضازاده نيز حضور دارند 
كه علي مرادي براي پست هاي دبيركل و نايب رئيس كانديدا شده است 
و رضازاده نيز نامزد نايب رئيسي و عضويت در هيئت رئيسه است. علي 
مرادي دبيركل كنفدراسيون وزنه برداري آسيا براي اينكه بتواند دوباره 
اين پست را بر عهده بگيرد بايد با نمايندگان عراق، چين و تايلند رقابت 
كند. در انتخابات هيئت رئيسه 21 نفر حضور دارند كه علاوه بر حسين 
رضازاده، نمايندگان يمن، بنگلادش، عربس��تان، امارات، كويت، هند، 
مغولستان، ژاپن، پاكستان، عراق، اندونزي، تايلند، ازبكستان، افغانستان، 

اردن، ميانمار، نپال، لبنان، ژاپن و تاجيكستان كانديدا هستند. 
    

اين در حالي اس��ت كه ش��نيده ش��ده بود حس��ين رضازاده، بار ها با 
صراحت اعلام كرده كه قصد ندارد مرادي را براي پس��ت نايب رئيسي 

به كنفدراسيون آس��يا معرفي كند؛ اتفاقي كه همه نش��ات گرفته از 
تسويه حساب شخصي است، اما به هر حال اين اتفاق نيفتاد تا ما همچنان 
نيم نگاهي به اين انتخابات داشته باشيم. يكي از نقاط ضعف ورزش ما 
ناتواني مديران ورزشي كشورمان در كسب كرسي هاي بين المللي است. 

تاريخ ورزشمان هم نشان داده كه يا ما در كسب اين كرسي ها ناكام بوديم 
يا اگر كرسي  كسب كرديم، با درگيري هاي داخلي و منيت ها از دستش 
داده ايم. به هر حال اين اتفاقات در حالي روي مي دهد كه كش��ورها با 
قدرت پست هاي حساس و كليدي را مي گيرند و كسي نيست تا از حقوق 

ورزشكارانمان در عرصه هاي بين المللي دفاع كند. 
  پوركاظمي: رضازاده اسامي را با تأخير داده است 

رئيس كميته پزشكي كنفدراسيون وزنه برداري آسيا درخصوص اعلام 
نشدن اسم وي در بين كانديداهاي انتخابات گفت: به دليل دير اعلام 
شدن اسامي از سوي فدراسيون وزنه برداري به دفتر كنفدراسيون آسيا، 
منتظر جلسه هيئت رئيسه براي تأييد اسامي جهت شركت در انتخابات 
هس��تيم. دكتر لطفعلي پوركاظمي درباره اينكه آيا نام او براي شركت 
در اين انتخابات مورد تأييد كنفدراس��يون قرار مي گي��رد يا نه، اظهار 
داشت: فكر نمي كنم مشكلي براي حضور ما در انتخابات وجود داشته 
باشد. چراكه من مدت شش سال است به عنوان رئيس كميته پزشكي 

كنفدراسيون وزنه برداري آسيا حضور دارم. 

جدال ايران براي حفظ كرسي هاي فعلي
انتخابات كنفدراسيون وزنه برداري آسيا وحيد صابري

    وزنه برداري
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